



7-ELEVEN.

PINPAD

WPD30 X DC 12V 2A

S/N: 7PDXXXXXXXXXX

Made In XXXXX

Fabriqué en XXXXX

HW No.: WPD30S2-Z1-XXX

FCC ID: 2A87X-PINPAD

IC: 24228-PINPAD

CAN ICES-3 (B)/NFB-3(B)

This system complies with Part 15 of the FCC rules. It does not cause harmful interference, and it is authorized to receive, including downloading, information that may cause unauthorized operation.

CE: appareil qui fonctionne à la partie 15 de la réglementation de la FCC. Il ne provoque pas d'interférences nuisibles et est autorisé à recevoir, y compris télécharger, des renseignements susceptibles d'être utilisés de manière non autorisée.

Label location

11cm

7-ELEVEN®

PINPAD

WPD30 X DC 12V 2A

S/N: 7PDXXXXXXXXXXXXXX

Made in XXXXX

Fabriqu  en XXXXX

HW No.: WPD30SIZ-Z1-XXX

FCC ID: 2AB7X-PINPAD

IC: 24228-PINPAD

CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.